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Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2020. szeptember 2. napján, 

a Polgármesteri Hivatal kistermében 
megtartott rendkívüli üléséről 

 
Jelen vannak: 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Abrudán Andrea alpolgármester 
Szelezsán Zsolt képviselő 
Tarján István képviselő 
Furákné Pavelka Marianna képviselő 
Kalcsó Istvánné képviselő 
 
dr. Medgyaszai László jegyző 
 
Javasolt napirendi pontok: 

 
1) Orvosi ügyelet áttekintése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
2) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese köszönti a jelenlévőket.  
Ezt követően megállapítja, hogy a képviselő-testület 6 fővel határozatképes, ismerteti a javasolt 
napirendi pontokat, javasolja Furákné Pavelka Marianna képviselőt felkérni a jegyzőkönyv 
hitelesítésére. 
Javaslatát a jelen lévő képviselők 6 igen szavazattal elfogadják és az ülés napirendjét a következők 
szerint állapítják meg: 
 
Napirendi pontok: 

 
1) Orvosi ügyelet áttekintése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
2) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 

 
1) Orvosi ügyelet áttekintése 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese tájékoztatást nyújt az orvosi ügyelettel kapcsolatban lefolytatott 
tárgyalások eredményéről. Sikerült két árajánlatot kérni. A jelenlegi szolgáltató által kimunkált 
emelés nem elfogadható, hiszen közel duplájára emelkedne a díjazás. Ezt nem tudják kigazdálkodni. 
A másik cég, az Alföld Ambulance Kft. képviselői igen szimpatikusak, ajánlatuk is kedvezőbb. A 
szolgáltatásban részt vevő települések egyformán fognak fizetni. Az ajánlat szerint a díjat hosszabb 



ideig nem változtatják, sőt további településekkel is tárgyalnak. Ennek megfelelően további 
díjcsökkentés is várható lenne, maga a megállapodás 2021. december 31. napjáig köttetik. 
 
Ezt követően szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a jelen lévő 6 képviselő egyhangú 
igen szavazattal elfogad és a következő határozatot hozza: 
 

56/2020. (IX.2.) számú határozat 
az orvosi ügyeletről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete az orvosi ügyelet szolgáltatás ellátására 2020. 
október 1. napjától kezdődően az Alföld Ambulance Kft-vel köt feladat-ellátási szerződést. 
A képviselő-testület felkéri és felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 
feladat-ellátási szerződés aláírására azzal, hogy a szolgáltatási díj a szerződés időtartama alatt 
nem emelhető. 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: (6-0-0) 

 
2) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese tájékoztatást nyújt a hulladékszállítással összefüggésben 
lefolytatott tárgyalásokról. A katolikus egyház elzárkózott a felvetett megoldásoktól, nem 
szándékozik szerződést kötni a szolgáltatóval. A hulladék elszállítását meg fogja oldani, bár ennek 
módja felől nincs tudomásuk. 
 
Kalcsó Istvánné nem tudja elképzelni, hogyan oldja meg az egyház a hulladék elszállítását. Kéri, 
kiemelt figyelmet fordítsanak az ellenőrzésre. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese úgy véli, ebben nem kell állást foglalniuk.  
Az ortodox temetőben a hulladék elszállításának költségeit megosztják az egyház, a szolgáltató és 
az önkormányzat között. Mindenképpen elfogadhatónak tartja a közös teherviselést, ezzel 
lényegében támogatják az egyházat. A költségek csökkentése érdekében megpróbálnak átállni a 
kéthetenkénti ürítésre, lefelezve a díjat is. Egyébként van gondnok a temetőben, feladata a hulladék 
összegyűjtése, kiszállítása. 
Előkészítettek egy szerződést, mely a kötelező feladat ellátásáról szól. Ez egyeztetés alatt áll, 
várhatóan a szeptemberi rendes ülésen tárgyalják majd testületi ülésen. 
 
Egyeztettek a települési rendezvényekről, így szeptemberben Mihály Napi Sokadalmat, ennek 
keretében mobilitási napot, 20-án pedig véradást szerveznek. 
Két finanszírozott program van, amelynek helyet és időt kellene találniuk. Több elképzelésük van, 
rajz- és főzőversenyt gondoltak, de lehet arcfestést is szervezni. A forrás nagyobbrészt 
rendelkezésükre áll. 
 
Kalcsó Istvánné egyetért a rendezvénnyel. Javasolja Mobilitási Nap-nak nevezni és erre felfűzni a 
programokat.  
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese mivel a Mihály Napra nyertek – a Családi Napra engedélyezett 
átcsoportosított - támogatást, valahogyan ezt a gondolatot is be kellene építeni az elnevezésbe. Egy 
egyszerűbb étel megfőzése is felmerült, amely kiegészítené a főzőversenyen készült ételeket. 
 
Abrudán Andrea: A főzőversenyt már reggel elkezdenék, a programok pedig ezt követően 
indulnának el. 



 
 
Ezt követően szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a jelen lévő 6 képviselő egyhangú 
igen szavazattal elfogad és a következő határozatot hozza: 
 

57/2020. (IX.2.) számú határozat 
rendezvény megszervezéséről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete őszköszöntő Mihály Napi Sokadalom 
elnevezéssel rendezvényt szervez 2020. szeptember 20. napján. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a rendezvény megszervezésére és lebonyolítására. 
Felelős: Dr. Rákócziné Tripon Emese polgármester 
Határidő: azonnal 
Szavazati arány: (6-0-0) 

 
Dr. Rákócziné Tripon Emese tájékoztatást nyújt a Hivatalra vonatkozó pályázati lehetőségről. 
Akadálymentes mosdók, új burkolók és új tetőszerkezet férne bele a 22 millió forintos 
költségvetésbe. 
Emellett 22 millió forint értékben pályáznak a Toldi utcai kerékpárútra.  
Ezen túlmenően vásárolnak irodai berendezéséket, székalátéteket, székeket, kisebb bútorokat. Ez 
utóbbi esetben több pályázó is van, de reménykednek a sikerben. 
A ROHU pályázatnál várják a hivatalos értesítést, majd elindítják a közbeszerzést. 
Aláírták a bölcsődére és a Déli sori területre vonatkozó megállapodást. Előbbiben novemberben 
kezdik el a munkálatokat. 
A Nap utcai útépítésre benyújtott pályázatuk nem nyert, de ha lesz saját keret, egyeztetnek a 
beruházás elindításáról még akkor is, ha a teljesítés áthúzódik a 2021. évre. 
 
Szelezsán Zsolt kéri a Széchenyi utca útfelülete utolsó tizedének helyreállítását. 
 
Dr. Rákócziné Tripon Emese megvizsgálják ezt a problémát, tudomásuk szerint elsőként le 
kellene gyalulni a felületet. 
Egyeztetett a játszótér felújítására vonatkozóan, új árajánlat készül, mivel a korábbi nem volt 
elfogadható. Ha sikerül megegyezniük, még ebben az évben nekifognak a munkálatoknak. 
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, megköszöni a munkát és bezárja ülést. 

 
 

Dr. Rákócziné Tripon Emese     dr. Medgyaszai László 
polgármester                  jegyző 

 
Furákné Pavelka Marianna 

képviselő 
 
 


